

案例研究

將數據轉化為策略性決策

我們與各大汽車、保險和零售等行業的客戶合作，提供不僅限於數據管理的解決方案培訓。我們的重點是幫助用戶發掘數據中的關鍵洞察，助力他們作出更明智的決策，推動業務成功。

通過精心定制的計劃，我們幫助客戶團隊學習如何運用 Power BI 等工具，解讀數據模型，並將報表與業務需求相結合。我們引導用戶提取和分析正確的數據，讓他們能清晰地識別機遇、解決問題並制定有根據的策略。技術轉移不僅是為了讓客戶掌握數據，而是幫助他們將數據轉化為促進業務增長的強大工具。

CASE STUDY

Transforming Data Into Strategic Decisions

We partner with clients in industries such as automotive, insurance, and retail to deliver solution training that goes beyond data management. Our focus is on empowering users to uncover valuable insights within their data, enabling them to make smarter decisions that drive business success.

Through carefully tailored programs, we help teams understand how to utilize tools like Power BI, interpret data models, and align reporting with operational needs. By guiding users to extract and analyze the right data, we provide them with the clarity to identify opportunities, address challenges, and shape informed strategies. Our skill transfer equips clients not just to handle data, but to leverage it as a powerful tool for growth.



“Excellent service at Infocan! They are always very helpful, diligent and efficient in assisting us to deliver computer-based exams.”

Ruby Lo
Operations Manager, Examination Services
British Council



INFOCAN COMPUTER

CONTACT US



InfocanTraining

infocantraining

infocan

INFOCAN

2882 2456

enquiry@infocan.net

<http://www.infocan.net/>



關於 INFOCAN

Infocan自1989年起，致力為客戶提供優質的資訊科技培訓及顧問服務，以迎合瞬息萬變的商業世界。憑藉過去30多年為超過2,000間機構服務的經驗，我們能快速了解客戶所需，配合其行業特性，提供針對性的解決方案，從而為客戶的業務穩健發展打好根基、提升效率。作為專業的資訊科技培訓中心，我們平均每年為超過12,000名學員提供約300個緊貼科技趨勢的課程，涵蓋各種實用及專業技能。我們深信Infocan在資訊科技顧問和培訓範疇的豐富經驗及專業技能，能夠充分了解及支援客戶需要，是企業客戶在業務數碼化下值得信任的合作夥伴。

ABOUT INFOCAN

Founded in 1989, Infocan is dedicated to providing our clients with quality Training and Total IT Solutions to meet the needs of today's ever-changing business world. Over the past 30+ years, we have provided tailored solutions to foster enterprise growth and effectiveness, to over 2,000 clients, developing a sound understanding of the needs and requirements of clients and their respective industries. As a professional IT Training Centre, we conduct approximately 300 up to date IT training courses to an average of over 12,000 students per year, with courses spanning a wide variety of skills and applications. With the experience and professional knowledge in IT training and solutions, Infocan is well-equipped to support clients through adopting new technology, skills, and methods, making Infocan an ideal partner in the digitalisation of enterprise systems and operations.

IT顧問服務

在急速轉變的環境中，安富勤 (INFOCAN) 致力為企業提供不同類型的IT人才服務，並以架構管理方針為不同的企業提供不同的服務，從而提升企業效能。

IT CONSULTING SERVICE

Since establishment in 1989, Infocan Computer (Hong Kong) Limited has been one of the leading IT consultancy and training providers in Hong Kong, providing premium IT services to assist and equip companies of all industries in adapting to the rapidly developing technological advancements in today's digital technology era.

- ◆ 系統管理服務
IT SYSTEMS MANAGEMENT SERVICES
- ◆ 項目管理服務
PROJECT MANAGEMENT SERVICES
- ◆ 技術支援服務
HELPDESK SERVICES
- ◆ 培訓服務
TRAINING SERVICES
- ◆ 雲端服務
CLOUD SERVICES
- ◆ IT基礎架構服務
IT INFRASTRUCTURE SERVICES
- ◆ 及更多.....
AND MORE....

Infocan專注於為企業客戶設計客製化的資訊科技解決方案，旨在為客戶提升效率。現今數碼化轉型正在醞釀一個流動化、雲端化的世界，我們專注於支援企業資訊科技發展，是客戶數碼化進程中的緊密合作夥伴。

At Infocan, we strive to customise optimal IT solutions for enterprises that seek to improve efficiency through advancement in technology. Today, digital transformation is driving a mobile-first, cloud-first world, and we are committed to equip businesses to thrive within these opportunities.